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1. Opening 

Pennekamp (wnd. voorzitter): Dames en Heren, allemaal hartelijk welkom op onze voorjaarsvergadering. 

Zoals u ziet is onze voorzitter de heer Pasman niet aanwezig. Door andere verplichtingen is hij niet in staat 

om vanavond hier aanwezig te zijn. Ik hoop op uw begrip en medewerking om deze vergadering 

constructief te laten verlopen. 

Bij het woord voorjaar beginnen de meeste van u al wat onrustig te worden want nog even en dan 

beginnen de wedvluchten weer. Voordat het zover is, moet er hier en daar nog wel wat werk worden 

verzet en nog een aantal beslissingen worden genomen. En reken maar dat er de afgelopen maanden door 

de diverse besturen en commissies al heel wat werk is verzet ter voorbereiding op het nieuwe seizoen. De 

afgelopen maanden zijn er ook volop feestelijke bijeenkomsten geweest om de kampioenen van 2014 op 

een passende wijze te huldigen. En zo hoort het ook.  

2014 stond in te teken van voorstellen m.b.t. organisatievernieuwingen. Althans die voorstellen werden 

door ons allen verwacht. Daar is helaas weinig van gekomen. Positief is dat er nu een nationaal 

vliegprogramma is, maar veel verder zijn we niet verder gekomen. Ook de agenda van de komende NPO-

vergadering laat weinig concrete voorstellen zien. Daar gaan we het straks nog over hebben. Wij kunnen 

ons niet aan de indruk onttrekken en hebben daarvoor zelfs nog wel enig begrip, dat de procedures die 

lopen m.b.t. PV, de nationale rekenaar, heel veel tijd vragen van de NPO-bestuurders, waardoor er voor 

voorstellen m.b.t. vernieuwingen weinig tot geen tijd overblijft. 

Een nieuw seizoen betekent sportief gezien voor een ieder nieuwe kansen. Dat geldt ook voor voorstellen 

m.b.t. organisatie vernieuwingen. Wij gaan er van uit dat we in de loop van het komende seizoen met 

voorstellen van het NPO-bestuur worden geconfronteerd. Uiteraard houden we u op de hoogte als 

voorstellen komen en zullen die ook met u bespreken.  

We hebben vanavond een volle agenda. En ik wil er naar streven dat we uiterlijk om half elf kunnen 

afsluiten. Het lijkt me dan ook verstandig dat we snel overgaan naar agendapunt 2 en daarvoor geef ik zo 

de microfoon aan onze penningmeester Jan van Gent.   

Nog even een mededeling van huishoudelijke aard. We lassen tegen 21:15 uur even een kleine pauze in. 

 

2. Appèl afgevaardigden aan de hand van appèllijst 

Aanwezig 57 verenigingen  (1653 leden = 66.7%)  

Afwezig  31 verenigingen  (823 leden = 33.3 %) en wel  

-met kennisgeving: 0404, 0714, 0718, 0722, 0813, 0815, 0853, 0859, 0911, 0915, 0931 

-zonder kennisgeving: 0736, 0737, 0743, 0748, 0753, 0758, 0760, 0761, 0774, 0804, 0807, 0809, 0814, 

0858, 0925, 0936, 1002, 1015, 1023 en 1028 

 

3.   Notulen  

- Najaarsvergadering 28-10-2014 

W. Diender(0410): Pagina 7; Van Bruggen moet Diender zijn. Daarnaast de vraag of dit vanavond 

terug komt op de agenda.  

Vz.: Dit komt nog aan de orde.  

 

Lafleur(0852): Pagina 5; Tijdens de extra vergadering is er gestemd over het nationaal 

vliegprogramma. Naar mijn mening was een kleine meerderheid tegen. Ik zie de percentages niet 

vermeld. 

Jacobs: De percentages zijn afgerond en derhalve kom je op fifty-fifty. U wilt dus 49.7% om 

50.3% vermeld hebben.  

 

Van de Brink (0755): Pagina 9; Ten aanzien van de laatste opmerking van de heer Scherpenzeel, 

maak ik me zorgen over de zaterdagvliegers. 

Pennekamp: Met deze gemaakte opmerkingen meegenomen worden de notulen van 28-10-2014 

goed gekeurd.  

 

- Extra Vergadering d.d. 17-11-2014 

De notulen worden zonder op- en of aanmerkingen goed gekeurd.  
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- Extra Vergadering d.d. 27-01-2015 

De notulen worden zonder op- en of aanmerkingen goed gekeurd.  

 
4.    Jaarverslag 2014 secretaris    

Lafleur (0852): In aanvulling op datgene wat over de reglementswijzing in het jaarverslag vermeld staat, 

zou ik gaarne het volgende willen toevoegen. Tijdens de eerste vergadering waren twee verenigingen erop 

tegen. De laatste vergadering was één kiesman tegen en één blanco. 

Pennekamp: Met dankzegging aan de secretaris wil ik bij deze het verslag secretaris vaststellen.  

 

5.    Jaarverslag 2014 penningmeester    

Pennekamp: Wie heeft er vragen over het jaarverslag? 

Veltmaat (0765): Zouden we het geld van de afdeling niet op meerdere banken moeten zetten. Namelijk 

wat is de consequentie voor de afdeling ten aanzien van de zaak PV? 

Van Gent: Er is beslaglegging van circa 8 ton op de NPO rekening gelegd. Op dit moment beschikken ze 

over een bankgarantie, zodat ze over het restant kunnen beschikken. Als u het financieel verslag van de 

NPO heeft bekeken, zult u zien dat de huidige liquiditeit van de NPO circa 1,5 miljoen is. 

 

- Verslag Financiële Controle Commissie (FCC) 

Pennekamp: In de stukken treft u ook het verslag van de FCC aan. Zijn hier nog vragen over? 

Lafleur(0852): Ik heb een vraag over de bedragen waar geen factuur  voor is. Is het geld terug betaald?  

Pennekamp: Het gaat om kleine bedragen, zoals een bonnetje ten aanzien van een bloemetje voor een 

teletekstwinnaar. 

Lafleur: Gaarne zou ik toch willen weten of deze gelden dan alsnog terug betaald gaan worden? 

Pennekamp: Aangezien het om zeer kleine bedragen gaat en aantoonbaar is dat deze uitgaven ook gedaan 

zijn, hebben we gemeend om deze niet terug te vorderen.  

Van Gent: Er zal aankomend jaar alleen nog maar declaraties vergoed worden, als er een bonnetje 

overhandigd wordt.  

Pennekamp.: Ik wil de FCC bedanken voor de goede en kritische uitgevoerde controle. 

 

- decharge bestuur 

Pennekamp: Als er geen verdere vragen zijn, wil ik vragen om het dechargevoorstel van de FCC over te 

nemen. 

De vergadering verleent met applaus decharge aan het bestuur.  

 
- begroting 2015 

Pennekamp: Zijn er nog verdere vragen over de begroting? Wel wil ik nog duidelijk meegeven dat de 25 

duiven voor zowel de jonge duiven, als voor oud naast jong geldt. 

 

Heezen (0803): Ik heb een vraag over de wachtgeldtijden. Vanaf wanneer wordt dit in rekening gebracht. 

Van Gent: Twee vervoerders vanaf 10 uur. De andere vervoerder brengt de eerste 9 uur na aankomst 

(rusturen) geen wachturen in rekening.  

Heezen (0803): Ik vind het heel normaal dat we naar uniformiteit gaan. Daarnaast vind ik dat de 

wachturen pas vanaf 11 uur in rekening gebracht dienen te worden.  

Van Gent: De afgelopen jaren hebben we toegewerkt naar meer standaardisering en aankomend jaar 

zullen we nog een stap doen.  

Heezen (0803): Ik mis beleid. Voor de kosten die we maken voor een overlaadstation, hadden we ook zelf 

een overlaadstation kunnen kopen.  

Pennekamp: We komen ten aanzien van beleid hier later bij de mededelingen nog op terug. Aangezien er 

geen verdere vragen zijn, wil ik bij deze de begroting aannemen.  

 

6.    Bestuursmededelingen 

• Nieuwsbrief naar alle leden van de afdeling met een mailadres 
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Jacobs: Zoals u wellicht gezien heeft, hebben we hierover een nieuwsbrief naar alle verenigingen 

gestuurd. Het is de bedoeling om alle leden waarvan we een mailadres hebben aan te melden op de 

afdelingssite. Dit met als doel om ook de nieuwsbrief naar alle leden te sturen. Daarnaast 

ontvangen ze ook een wachtwoord en gebruikersnaam, zodat liefhebbers zich zelf kunnen 

afmelden indien dit gewenst is.  

 

• Nationaal inkorfcentra (aanvraagformulier) 

Jacobs: Binnenkort zullen we met een publicatie met de officiële aanvraagformulieren voor een 

nationaal inkorfcentrum komen.  Verder berichtgeving hierover komt op de afdelingssite.  

 

• Procedure hok- en entlijst 

Jacobs: Deze procedure hebben we wederom op de afdelingssite gepubliceerd. We zullen aldaar 

ook bijhouden of de verenigingen aan de verplichting voldaan hebben. Tevens dient aangegeven 

worden welke leden een entlijst ingeleverd hebben.  

 

• Bijeenkomst de 13de maart (i.v.m. toekomstvisie) 

Pennekamp: Het afdelingsbestuur gaat zich buigen over de toekomst van onze afdeling. Wij 

hebben dat voor ons uit geschoven omdat we er vanuit mochten gaan dat er vanuit de NPO 

organisatie wijzigingen zouden worden voorgesteld. Nu dit achterwege blijft, vinden wij dat we 

niet langer kunnen wachten met het bepalen van een toekomstvisie voor onze afdeling. 

Op vrijdag 13 maart a.s. zitten we een hele dag bij elkaar met dit als enig agendapunt. Binnen het 

bestuur hebben we drie groepen gemaakt welke allemaal een deel van de huidige situatie in beeld 

brengen en cijfermatig waar we de komende jaren op uit zullen komen. 

Daarin worden alle aspecten meegenomen zoals b.v.: 

- Ontwikkelingen in ledenaantallen, leeftijdsopbouw en daaraan gekoppelde aantallen duiven. 

- Vaste kosten 

- Variabele kosten 

- Vervoerscapaciteit 

- Besturen, commissies etc. 

- Vlieggebieden 

Kortom alles waar we binnen onze sport mee te maken hebben. De uitkomsten zullen wij in een 

rapport samenvatten en verder uitwerken om zodoende te komen tot een goed doortimmert plan 

wat we ter zijne tijd aan u, de leden kunnen voorleggen. 

 

• Frequent overleg tussen afdeling 8 en 9 

Pennekamp: We hebben momenteel frequent overleg met afdeling 9. Namelijk samen ben je 

sterker en in de toekomst zal je elkaar steeds harder nodig hebben. En om mogelijkheden te 

onderzoeken waar we elkaar kunnen versterken en om in de toekomst misschien intensiever samen 

te werken. Ook met afdeling 7 gaan we het gesprek aan. 

 

• Informatie kampioenschappen  

Jacobs: Binnenkort zal er een publicatie op de afdelingssite komen waarin we vragen om de 

kampioenschappen voor 2015 voor uw vereniging te controleren. Tevens is gebleken dat 

Compuclub besloten heeft om niet meer standaard de verenigingskampioenschappen en 

verenigingsuitslag te maken. Dit hebben ze besloten op basis van een landelijke trend dat steeds 

meer verenigingen dit zelf regelen. Tegen betaling is het natuurlijk nog wel mogelijk. 

 

• Insturen W-bestanden voor zondagsvluchten 

Jacobs: Op de afgelopen NPO vergadering is gebleken dat bij een zondagvlucht voor de vitesse en 

midfond afstanden belangrijk is om het W-bestand ook in te sturen, ongeacht het aantal 

verenigingen dat binnen het samenspel op zondag speelt. Al mocht er maar één vereniging van een 

kring insturen dan telt deze uitslag alsnog mee voor het nationaal kampioenschap. De 

zaterdagvliegers kunnen deze vlucht dan laten vervallen.  
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• Enquête NU 

Jacobs: We hebben een enquête over NU naar alle verenigingen gestuurd en verzoeken om deze in 

te vullen en te retourneren naar de NU en in CC naar de afdeling.  

 

• Vergadering regio Noord op donderdag 12-3-15 

Jacobs: De secretaris van regio Noord vroeg me om mede te delen dat de regio Noord vergadering 

verschoven is naar donderdag 12 maart.  

 

Pennekamp: Zijn er nog vragen? 

Groot Koerkamp (0766): De voorzitter heeft gememoreerd om een keer bij elkaar te komen. Dit moedigen 

we sterk aan. Echter waarmee we geconfronteerd worden is dat bepaalde wijzigingen niet doorgevoerd 

kunnen worden aangezien het niet door 100% gedragen wordt. Is het een mogelijkheid om iets nieuws te 

beginnen, zodat we besluiten kunnen nemen met de meerderheid van stemmen? 

Pennekamp: We zijn nog bezig met het inwinnen van juridisch advies hoe we dit het beste kunnen 

aanpakken.  

 

Heezen (0803): Zitten we als afdelingen op één lijn op NU niveau. Wat we begrepen hebben, is er nog al 

wat onenigheid. 

Pennekamp: Er is een unaniem vliegprogramma dat door alle afdelingen gedragen worden. Natuurlijk zijn 

er wel eens meningsverschillen, maar uiteindelijk wordt er tot een gezamenlijk standpunt gekomen.  

 
7.    Verkiezing leden Financiële Controle Commissie 

Pennekamp: Marieke Reijnen, woonachtig in Boven-Leeuwen (Regio 3), stelt zich kandidaat om zitting te 

nemen in de financiële controle commissie. Het afdelingsbestuur stelt voor om haar als lid van de FCC te 

benoemen. Kan de vergadering instemmen met haar benoeming? 

Marieke Reijnen wordt met applaus benoemd als lid van de FCC.  

 

8.    Bestuursverkiezing 

Pennekamp: Ik wil voorstellen om de heren Van Gent en Den Dulk per acclamatie te benoemen. De 

vergadering bevestigt dit met applaus. 

 
Pennekamp: Bestuur draagt de heer H.J. van den Berg voor als kandidaat voor de vacante functie van 

bestuurslid. De heer Van de Berg kan er vanavond helaas niet bij zijn. Aangezien er geen tegenkandidaten 

zijn wordt hiermee de heer Hein van de Berg benoemd tot bestuurslid. 

De vergadering bevestigt dit met een applaus.  

 

9.    Verkiezing kiesmannen NPO: 

Pennekamp: Volgens de regelgeving van de NPO is het aantal kiesmannen gekoppeld aan het aantal 

afdelingsleden per peildatum 1 februari. Indien er sprake is van minder dan 2500 leden hebben wij recht 

op 2 ipv 3 kiesmannen. Per 1-2-2015 hebben wij nog 2476 leden. De heer B. Scherpenzeel was aftredend 

en is derhalve niet herkiesbaar. Ik wil de vergadering vragen om de heer Scherpenzeel met applaus te 

bedanken voor zijn verdiensten.  

De vergadering bevestigd dit met een applaus. 

 

10.  Bestuursvoorstellen 

a) Voorstel Afdelingskampioenschappen 
Pennekamp: Er zijn drie opties:  

- Optie 1: Alle vervlogen vluchten meetellen. Op basis van de enquête wordt dit door de 

meerderheid gesteund.  

- Optie 2: Alle vluchten meetellen, echter voor het generaal kampioenschap vervallen de tweede 

slechtste vluchten per onderdeel. Dus voor het generaal kampioenschap snelheid tellen 6 van 8 
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vitesse vluchten, 5 van de 7 midfond vluchten, 6 van de 8 jonge duiven vluchten en 6 van de 8 

natourvluchten. En voor de onderdeelkampioenschappen tellen dan wel alle vluchten. 

- Optie 3: Amendement PV De Postduif, Kampen. Zij stellen voor om het nationaal 

kampioenschap te volgen. 

Diender (0410): Nog een kleine toelichting. Heel positief is dat er een enquête gehouden wordt. Het blijft 

erg lastig om hierbij ook draagkracht te creëren bij de individuele leden. We zouden graag zien dat het 

nationaal kampioenschap doorgetrokken wordt naar het afdelingskampioenschap. Namelijk om tot 

duidelijkheid te komen, zodat de kampioenschappen uniform is. Zodat je net als bij andere sporten op 

verschillende niveaus een gelijk aantal punten krijgt.  

 

Pennekamp: Ik breng nu de drie opties in stemming. 

De grote meerderheid ondersteunt optie 1.  

 

Prijsverhouding 

Pennekamp: Op basis van de enquête zouden we voor de prijsverhouding 1 op 4 moeten kiezen. 

De ruime meerderheid ondersteunt het voorstel om de prijsverhouding 1 op 4 te behouden.  

 
Onaangewezen en aangewezen kampioenschap 

Pennekamp: Er zijn twee opties. Namelijk optie 1, het verfijnd 1 op 10 of optie 2 zoals PV de Postduif 

heeft voorgesteld. Beide opties wordt in stemming gebracht.  

De ruime meerderheid steunt optie 1.  

 

Marathon/dagfond 

Pennekamp: Ten aanzien van de marathon/dagfond hebben we ook twee opties. Namelijk om alle vluchten 

mee te tellen. En optie 2 conform het amendement van PV de Postduif Kampen. Beide opties wordt in 

stemming gebracht.  

De ruime meerderheid steunt optie 1.  

 

b. Voorstel uitslag N34 tm N37 
Pennekamp: Voor het natoer kampioenschap komt er een oude duiven uitslag waaruit de punten komen 

voor het kampioenschap. Er zijn 8 vluchten die hiervoor tellen. Daarnaast kwam uit de enquête dat de 

meerderheid ook een uitslag met alle duiven, zowel oud als jong, wil.  

De meerderheid steunt het voorstel om naast de oude duiven uitslag ook een gezamenlijke uitslag te 

maken waarin alle duiven opgenomen worden.  

 

c) Nationale vluchten 

Pennekamp: We hebben het voorstel gedaan om verplicht te stellen dat op de nationale vluchten alleen in 

een nationaal inkorfcentra in te korven.  

Willemsen (0738): We hebben hier in de verenigingen over gehad. We zitten voor zulke vluchten altijd 

lastig met het aantal inkorvende leden. Dus we hebben hier toch wat problemen mee. We pleiten ervoor 

om dit niet te steunen. Als we aan de zeven leden moeten voldoen, is de kans groot dat er bij onze 

vereniging niet ingekorfd kan worden en dat ze dan ook niet ergens anders gaan inkorven.  

Pennekamp: We proberen ons te conformeren aan de landelijke regelgeving. 

Jacobs: In het verleden hadden we naast een nationaal concours ook een afdelingsconcours. Echter de 

praktijk leert dat alle duiven geklasseerd worden ongeacht of ze in een nationaal inkorfcentrum ingekorfd 

zijn. Om te garanderen dat we conform de reglementen handelen, zou je verplichten moeten stellen om op 

nationale vluchten alleen in nationaal inkorfcentrum in te korven.  

Lokhorst (0735): Waarom gaan we niet naar 1 nationaal inkorfcentra per kring.  

Kok (0410): Ik zou gaarne een toelichting willen geven ten aanzien van de nationale inkorfcentra. In het 

verleden rekenden we  met Compuclub en deze accepteerde alleen de W-bestanden van nationaal 

inkorfcentra. Echter PV accepteert alle bestanden. Op basis van deze huidige situatie ondersteunen we het 

bestuursvoorstel.  
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Heezen (0803): Welke nationale vluchten kennen we voor 2015? 

Jacobs: We hebben één nationale vlucht dagfond, Chateauroux; 5 marathon vluchten (de eerste vijf) en 

derby der junioren.  

 

Pennekamp: Ik wil het voorstel nu in stemming brengen. 

De ruime meerderheid steunt het voorstel van de afdeling.  

Pennekamp: Ik wil nu gaarne een pauze inlassen. 

Pauze: van 21:15-21:30 uur 

 

d) Insturen D- en W-bestanden 
Pennekamp: Vanwege de concoursveiligheid willen wij ons conformeren aan de nationale regeling en 

geen dispensatie meer verlenen om elders in te korven en de D- en W-bestanden vanuit de eigen 

vereniging te verzenden. Dit mede om  het risico te voorkomen dat bestanden worden overschreven en/of 

gegevens verdwijnen indien zowel vanuit het inkorfcentrum alsook de eigen vereniging de D- en W- 

bestanden worden ingestuurd. Tevens is het dan mogelijk de hand te houden aan het vereiste minimale 

aantal inkorvende leden. Bovendien was de dispensatie regeling mede gebaseerd op het feit dat gemeld 

moest worden bij de afdeling als men er gebruik van maakte en dat is in het vorige seizoen nooit gebeurd. 

Zijn er hier vragen over? 

 

De grote meerderheid steunt het voorstel van het bestuur.  

 

11.  Verenigingsvoorstellen   

Voorstel De Duivenvriend, Wezep (0760) 

Pennekamp: Wil de vereniging uit Wezep nog een toelichting geven? Nee. Dan wil ik het voorstel in 

stemming brengen. 

De meerderheid is tegen het voorstel van Wezep. 

 

Voorstel De Til, Ooij (0931) 

Pennekamp: Is er een vertegenwoordigde van de Til aanwezig? Nee. Mocht het voorstel aangenomen 

worden, zal de begroting aangepast moeten worden evenals de vrachtprijs. 

De meerderheid is tegen het voorstel van Ooij.  

 

12.  Verslag/verantwoording NPO vergadering 31-01-2015 

Jacobs: Op zaterdag 31 januari was er een Algemene Vergadering NPO en ik zal het nu punt voor punt 

doorlopen.   

- Notulen 

Bij de behandeling van de notulen van 1 november jl. wordt uitgebreid ingegaan op de definitie 

van spelende leden. Volgens het bestuur is een spelend lid een persoon met een eigen 

hokcoördinaat en heeft deze persoon een hoklijst en een entlijst ingeleverd. Deze persoon doet 

ook mee aan wedvluchten. Ook als iemand maar één keer aan een wedvlucht meedoet, is het 

een spelend lid. Bestuur NPO wilde meteen over de neergelegde definitie stemmen, maar de 

kiesmannen gingen hier niet in mee. Zij vonden het vergader technisch niet juist dat er nu al 

gestemd moest worden zonder overleg te kunnen hebben met de achterban .Afgesproken is nu 

dat de definitie geagendeerd wordt voor de vergadering die in maart wordt gehouden. Zo 

hebben de afdelingen ook nog de gelegenheid om het met hun leden te bespreken. Als 

goedkeuring volgt, wordt het ‘spelend lid’ ook toegevoegd aan de begrippenlijst. De afdelingen 

zijn verantwoordelijk voor handhaving. 

De andere vragen naar aanleiding van de notulen komen later in de vergadering aan de orde. 

Tevens zou de NPO nog terugkomen op de vraag of bij de vastlegging van de maximale 

afstand jonge duiven een maximum van rond de 450 of 500 km tot hart afdeling werd 

aangehouden. De notulen en actielijst worden vastgesteld. Toegezegd wordt om aan de 

actielijst die in maart met de stukken meegaat, acties uit vorige vergaderingen toe te voegen.  

- Nieuwe leden beroepscollege  
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Voor het beroepscollege hadden zich drie personen kandidaat gesteld. Mr. drs. E.M. 

Hoorenman en Rudolf  Veen worden per direct benoemd. De heer Jan Lamers per 1 maart 

2015. 

- Nationale rekenaar 

Op de 31ste werd er geen inhoudelijke informatie gegeven. Op 18 februari is er een besloten 

zitting gehouden met de kiesmannen, waarbij verder inzage gegeven is. De voorzitter vindt  het 

van belang dat bestuur en kiesmannen elkaar ondersteunen in de acties die gedaan moeten 

worden. Voor verdere toelichting willen we ook verwijzen naar de berichtgeving van de NPO 

(zie op de hoogte).  

- Nationale kampioenschappen 2015 

Aan de rekenaar is gevraagd wat de consequenties zijn voor de NPO. Hier was nog geen 

antwoord op. Mochten de kiesmannen akkoord gaan met het voorstel, dan is dit onder 

voorbehoud. Gaat implementatie bij de rekenaar geld kosten, dan wordt het naar 2016 getild. 

Over een aantal punten in het voorstel worden vragen gesteld. Zo hebben we de vraag gesteld 

over de principiële zaterdagvliegers. Zij hebben de mogelijkheid tot een aftrekvlucht. Mocht in 

een samenspel met zaterdag- en zondagspelers een vereniging het D- en W-bestand insturen bij 

een zondagvlucht dan telt die gewoon mee. Zelfs als maar 1 van de verenigingen in het 

betreffende samenspel een zondagvereniging is.  

We hebben onze twijfels geuit ten aanzien van het aftrekgetal en de eerlijkheid in twijfel 

getrokken, echter dit werd niet door de meerderheid gesteund. De NPO stelde voor om het 

voorstel aan te nemen en vervolgens kan geëvalueerd worden of het deelgetal aangepast dient 

te worden.  

Er wordt gestemd over punt 5 in het voorstel en dat wordt met 13 voor en 9 tegen aangenomen. 

Ook punt 6 wordt aangenomen. Hierin is bepaald hoeveel kampioenen er worden gehuldigd. 

Punt 7 over de prijsverhouding 1 op 3 blijkt niet haalbaar. Met 9 stemmen voor, 12 tegen en 1 

onthouding wordt dit punt niet aangenomen en blijft de prijsverhouding 1op 4 bestaan. 

- Protocol lossingen 

Bestuur NPO heeft een protocol opgesteld voor lossingen. Het is een stappenplan waaraan 

moet worden voldaan voordat de duiven worden gelost. Het IWB bestaat sinds kort uit drie 

personen. Er gaat elke week een logboek naar het kantoor in Veenendaal. Na een jaar kun je 

evalueren en het protocol eventueel bijstellen. Het idee om het een en ander te automatiseren 

wordt meegenomen. Met het protocol moet onder andere bereikt worden dat de afdelingen 

elkaar niet in de wielen rijden bij het lossen. Voorwaarde is daarbij dat afdelingen overleggen 

met IWB en niet alleen IWB gebruiken om de lossingstijd op teletekst te zetten. Vanuit 

afdeling 8 hebben we ook de kruislossingen aangehaald en de transparantie over het advies van 

IWB naar de leden en afdeling. Het is de verantwoordelijkheid van  IWB om kruislossingen te 

voorkomen. Tevens zal in het overleg met het IWB meegenomen worden om het 

advies/logboek te publiceren. Er werd nog door een andere afdeling aangehaald dat het van 

belang is om het logboek openbaar te maken, zodat we er ook lering uit kunnen trekken. Het 

protocol wordt met 22 stemmen voor aangenomen. 

- Regeling lossingen marathonvluchten 

Het Bestuur NPO stelde een nieuwe regeling voor. Met 9 stemmen voor en 12 stemmen tegen 

werd dit voorstel echter niet aangenomen. Het amendement van afdeling 9 haalt het wel. 16 

kiesmannen zijn voor dit voorstel, 4 zijn tegen en 2 onthouden zich van stemming. 

Het volgende is hiermee aangenomen: 

Wanneer er een middaglossing op het programma staat worden de duiven gelost tussen 12.00 

en 15.00 uur. Hiervan zal op de eerste twee dagen (vrijdag en zaterdag) niet worden afgeweken 

ook niet na zwaarwegend advies van het IWB. 

1. De geplande marathonvluchten zullen altijd worden ingekorfd, ongeacht de 

weersvooruitzichten. Alleen door de overheid opgelegd verbod zal het mogelijk maken om niet 

in te korven. Denk hierbij aan situaties als de vogelgriep. 
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2. De geplande middaglossingen blijven op de eerste twee dagen (vrijdag en zaterdag) een 

middaglossing. Vanaf de derde dag (zondag) kan er worden besloten om de duiven eerder te 

lossen indien de weersvooruitzichten dit nodig maken. 

3. De Nationale Lossingscommissie kan besluiten om de duiven op een andere losplaats dan 

gepland te lossen. Dit kan vanaf de eerste (vrijdag) dag. Het uitgangspunt daarbij is wel dat de 

afstand ongeveer gelijk zal blijven. 

4. Als maandag volgens de Nationale Lossingscommissie niet kan worden gelost dan draagt de 

Nationale lossingscommissie de duiven weer over aan de afdelingen.  

- Taakomschrijving IWB 

Het bestuur had een taakomschrijving IWB opgesteld. In afdeling 9 heeft men goede 

ervaringen met ZIMOA. Voorgesteld wordt om ook dit weerbureau in te schakelen. Bestuur 

NPO voelt daar niet voor. Ook een meerderheid van de kiesmannen (5 voor, 17 tegen) is niet 

voor samenwerking met ZIMOA. Met 22 stemmen voor wordt de taakomschrijving van het 

IWB aangenomen. 

- Reglementering trainingsduiven 

Voorgesteld wordt artikel 69 van het wedvluchtreglement aan te passen. Op alle vluchten, 

behalve nationale/sectorale vluchten, mogen liefhebbers hun duiven buiten de wedvlucht 

houden. Ook trainingsduiven moeten uiteraard op de entlijst voorkomen. Op vluchten voor 

oude duiven mogen geen jonge duiven worden ingekorfd, ook niet als trainingsduif. De 

procedures voor trainingsduiven worden door de afdeling vastgesteld. 

Met 19 stemmen voor wordt deze reglementswijziging aangenomen. Het amendement van ons 

om op NPO-vluchten ook uit te sluiten van trainingsduiven, heeft dus geen draagvlak.  

- Volgende vergadering 

De volgende Algemene Vergadering stond gepland voor zaterdag 7 maart. Dan blijkt echter de 

voorjaarsbeurs te zijn. De vergadering wordt daarom gehouden op maandag 9 maart 2015. 

- Afstanden voor Nationale Kampioenschappen 

In de mededelingenmap is een overzicht opgenomen met disciplines en bijbehorende 

afstanden. Het blijkt echter niet helemaal eenduidig geformuleerd te zijn. Verder zou de 

afstand voor de Marathon vanaf 800 kilometer moeten zijn en niet 850. Er komt een aangepast 

overzicht dat op 9 maart zal worden voorgelegd. Met de afstand wordt bedoeld hart van de 

afdeling. Bestuur NPO komt hier in de eerstvolgende vergadering op terug met meer 

informatie. 

- Organisatie Vernieuwingsteam 

De presentatie van het Organisatie Vernieuwingsteam is in de mededelingenmap opgenomen. 

Er zou nog aanvullende tekst moeten zijn. Ook deze wordt nog aan de afdelingen verstrekt. 

Uitleg van het organisatieschema was summier en werd verzocht dit binnen de afdeling 

bespreekbaar te maken.  

- Rondvraag 

Tijdens de rondvraag wordt nog toegezegd dat de vlieggebieden over maximaal twee weken 

aan de lossingsstations op de website worden toegevoegd.  Het bestuur gaat zo snel mogelijk 

een datum plannen voor overleg met de lossingsverantwoordelijken.Tevens zal het NPO 

bureau controleren of de losplaatsen in lijn zijn met de vlieglijnen. Zo niet dan krijgt de 

afdeling hier bericht van. 

 

Lafleur (0852): Wordt de tekst van het OVT ook gepubliceerd? 

Jacobs: Alle binnengekomen stukken zullen ook op de afdelingssite gepubliceerd worden.  

Vd Brink (0755): Hoe lang loop het contract met PV nog? 

Jacobs: Zoals u in het financieel verslag van de NPO had kunnen zien, loopt het contract met PV dit jaar 

af.  

 
13.  Bespreking Agenda voorjaarsvergadering NPO d.d. 09-03-2015 

Pennekamp: De stukken zijn vrij laat binnengekomen en we hebben dit ook niet uitvoerig binnen het 

bestuur kunnen bespreken. 
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Jacobs: Ik zal de agenda punt voor punt doorlopen en aangegeven hoe hierover gedacht wordt.  

Punt 3. Vaststellen notulen: Als afdeling hebben we een tweetal opmerkingen. Namelijk de vraag 

over de afstand jonge duiven zien we niet terug. En tevens missen we de opmerking dat een uitslag 

op zondag ook meetelt, ongeacht het aantal vereniging dat ingezonden heeft.  

 

Punt 4. Vergaderdata Algemene Vergaderingen ’16: Als bestuur zijn we akkoord 

 

Punt 5. Jaarverslag secretaris 2014: We hebben hier geen vragen over.  

 

Punt 5. Jaarverslag penningmeester 2014: Naar aanleiding van het jaarverslag penningmeester 

hebben we een drietal vragen: 

- Wanneer vindt de investering in het automatiseringssysteem dan plaats? 

- Zijn de begrote juridisch kosten voor 2015 wel in lijn met de huidige verwachtingen?  

- Opleiding/kadervorming. Wanneer gaat dit gebeuren?  

 

Punt 6. Verslag FBCC en decharge verklaring: We zijn akkoord om decharge te verlenen. 

 

Punt 7: Verkiezing bestuur NPO 

Volgens het rooster zijn de heren A. Geitenbeek en J.A.M. Wijnen aftredend en herkiesbaar 

We zijn hiermee akkoord. 

 

Punt 7: Verkiezing FBCC 

Volgens het rooster is de heer C. van Buijten aftredend en herkiesbaar. 

We zijn hiermee akkoord. 

 

Punt 8. Voorstellen bestuur 

Als afdelingsbestuur hebben we ook een amendement ingediend. We gaan ervan uit dat het begrip 

spelend lid inclusief ons amendement (zie de toevoeging in het rood) wordt aangenomen. 

Spelend lid: Basislid, Jeugdlid of Combinatie, zelfstandig op eigen hok (met coördinaten) en met 

eigen hoklijst de duivensport beoefent. (minimaal één keer inkorft) 

 

Punt 8. Kiesmannen per afdeling 

Het NPO stelt voor om naar 1 kiesman per 200 leden te gaan plus twee kiesmannen uit het 

afdelingsbestuur. Voor afdeling 8 betekent dit 14 kiesmannen. Tevens dient de afdeling er zorg 

voor te dragen dat alle disciplines vertegenwoordigd zijn.  

Advies bestuur: Het lijkt ons een positieve ontwikkeling om zodoende ook meer draagvlak bij de 

basis te creëren. We missen nog wel de toekomstvisie. Waar wil de NPO naar toe? Dit in 

combinatie met het rapport van het OVT. En de implementatie datum van november lijkt ons ook 

niet wenselijk. We zullen toch meer tijd nodig hebben om ook te bekijken hoe de extra kiesmannen 

benoemd dienen te worden. 

 

Lafleur (0852): Als Koerier zijn we hierop tegen. De tekst van het raamwerk/OVT is nog niet 

bekend. Als het aangenomen dient te worden,  dienen tevens alle afdeling hieraan mee te doen. 

Tevens hoe worden de kiesmannen dan benoemd? 

Pennekamp: U haalt een aantal praktische zaken aan die nog verder uitgewerkt worden. We zullen 

nu nog niet instemmen, maar vragen om verdere uitwerking zodat het beter inzichtelijk is hoe een 

aantal zaken praktisch ingevuld dienen te worden. Invoering in najaar 2015 is niet haalbaar, op zijn 

vroegst in 2016. 

 

Punt 8: Vaststellen nationale/sectorale vluchten 2016 

Jacobs: We zullen hiermee instemmen. 

Punt 9. Voorstellen afdelingen Zuid Holland 
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Voorstel om mogelijk te maken om buiten je eigen afdeling in te korven bij nationale vluchten.  

Als afdeling zijn we hierop tegen. We hebben onze vraagtekens in hoeverre de leden dan zonder 

problemen in de juiste afdelingsuitslag geplaatst worden.  

Lafleur(0852): we zijn hier ook op tegen. Waar het hierom gaat is een ruzie tussen afdelingen 5 en 

12 en hierop zou je geen landelijk beleid moeten ontwikkelen. 

 

Punt 9. Oost Nederland 

Voorstel 1: Aanpassing wedvluchtreglement i.v.m. aanvragen lossingsvergunningen. 

Jacobs: Als bestuur zouden gaarne meer toelichting willen hebben waarom het NPO bestuur tegen 

dit voorstel is. We zien ook wel de praktische bezwaren die afdeling 9 ziet. 

 

Voorstel 2: Aanpassing wedvluchtreglement zodat het ook toegestaan is om vanuit de eigen 

vereniging het W-bestand in te sturen.  

We kunnen ons vinden in het idee van het voorstel, maar de concoursveiligheid en de 

uitvoerbaarheid moet ook gewaarborgd zijn. Het NPO geeft aan dat de veiligheid in het geding is 

en derhalve lijkt het ons niet verstandig om dit aan te nemen. 

 

Punt 9. Oost Nederland & Afdeling 8 

Als afdeling 8 en 9 hebben we ook twee gezamenlijk voorstellen ingediend. 

Voorstel 1: Voorstel richting de NPO om met nieuw beleid te komen ten aanzien van 

dispensatieverzoeken, zodat verzoeken op toetsbare criteria beoordeeld kunnen worden.  

Voorstel 2: Hoe wordt de pilot 2015 ingericht? Als afdeling zouden we gaarne aan de pilot 

deelnemen en meer informatie hierover willen hebben hoe dit ingericht gaat worden. 

 

Punt 11: Mededelingen map 

In de mededelingen map worden een aantal zaken aangehaald. We zullen vragen of het alsnog 

mogelijk is om ook voor de NPO-vluchten de afdelingswinnaars op de teletekst te publiceren. Het 

NPO is namelijk voornemens om deze alleen op de NPO-website te publiceren. 

 
14.  Rondvraag 

Spek (0744): In regio Noord is afgelopen jaar de vervoerder ermee gestopt. Er waren in eerste instantie 

drie vervoerders. Uiteindelijk is er één vervoerder eruit gestapt en bleven er twee vervoerders over. 

Vosbergen transport en Van Olst bleven over. Waarbij de heer Van Essenburg zeer goede contacten heeft 

met Van Olst. Hoe is tot de keuze van de vervoerder gekomen?  

Ik stel voor om voor volgend jaar met een voorstel met de offertes van de verschillende vervoerders te 

komen, zodat de vergadering hierover kan beslissen. Daarmee voorkom je dat het erop lijkt dat er sprake 

is van vriendjespolitiek.  

 

Vz.: Ik wil u erop wijzen dat het niet juist is om namen te noemen om te voorkomen dat dit personen 

beschadigt.  

Van Gent: De vervoerder van Regio Noord heeft afgelopen jaar aangegeven dat ze stoppen met het 

vervoer. Vervolgens is er een oproep gedaan en we hebben 6 of 7 offertes ontvangen. Er vielen er een 

aantal af. Uiteindelijk zijn er gesprekken gevoerd met twee vervoerders. Qua prijs, continuïteit en 

inzetbaarheid had Van Olst uiteindelijk de voorkeur. Uiteindelijk heeft de vervoerscommissie op basis  

hiervan advies uitgebracht welke door het afdelingsbestuur overgenomen is. De verlaagde offerte van 

Vosbergen is pas ingediend, nadat er al een beslissing genomen was. Beide partijen hadden al ruimschoots 

de tijd gehad om een aantal maal hun offerte bij te stellen.  

 

15.  Sluiting 

De voorzitter sluit om 22:36 uur de vergadering en wenst een ieder wel thuis. 
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Besluitenlijst van de Afd. vergadering GOU d.d. 03-03-2015 
1. De notulen van de najaarsvergadering van 28-10-2014 worden met de gemaakte opmerkingen 

goedgekeurd. De notulen van extra vergadering d.d. 17-11-2014 en 27-01-2015 worden zonder op- 

en of aanmerkingen goed gekeurd.  

2. Het jaarverslag van de secretaris over 2014 wordt goedgekeurd. 

3. Het jaarverslag van de penningmeester over 2014 wordt goedgekeurd. Het bestuur wordt decharge 

verleend en de begroting 2015 wordt goedgekeurd. 

4. Mevrouw M. Reijnen wordt gekozen als lid van de FCC.  

5. De heren Den Dulk en Van Gent worden herkozen.  

6. Dhr. H.J. van den Berg wordt gekozen tot bestuurslid.  

7. Het afdelingskampioenschap wordt aangenomen waarbij alle vluchten zullen meetellen. Daarnaast 

zal de prijsverhouding en het on- en aangewezen kampioenschap niet gewijzigd worden. 

8. Voor de vlucht N34 tm N37 komt naast de uitslag oud ook een gezamenlijke uitslag van jong en 

oud.  

9. Voor de nationale vluchten mag alleen ingekorfd worden bij een nationaal inkorfcentrum. 

10. Het D- en W-bestand dient altijd vanuit het inkorfcentrum ingestuurd te worden. Het is dus niet 

meer toegestaan om dit vanuit de eigen vereniging te doen, als ergens anders ingekorfd wordt.  

 

 

Broekland, maart 2015 

Voor opmaak,         Voor goedkeuring, 

 

F. Jacobs         W. Pasman 

secretaris         voorzitter 


